
PROTOKÓŁ 

 posiedzenia wspólnego wyjazdowego, Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

oraz Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia 

z dnia 16 czerwca 2014 r. 

 

Tematem posiedzenia wyjazdowego był przegląd boisk, placów zabaw i świetlic wiejskich 

przed „zielonymi wakacjami”. Lista obecności jest zał. nr 1 do protokołu.  

 

Zgodnie z rocznym planem pracy komisji, członkowie obu komisji udali się w teren w celu 

dokonania przeglądu boisk, placów zabaw i świetlic, w których będą się odbywały „zielone 

wakacje” dla dzieci. W posiedzeniu uczestniczyła również Krystyna Beszterda – Prezes 

Towarzystwa Przyjaciół Dzieci, która przedstawiła formy działania zielonych wakacji oraz 

sposoby ich finansowania. 

 

Przeglądu dokonano według harmonogramu w kolejnych miejscowościach: 

- Duszniki 

- Sędzinko 

- Sędziny 

- Wierzeja 

- Wilkowo 

- Brzoza 

- Ceradz Dolny 

- Grzebienisko 

- Kunowo 

- Młynkowo 

- Wilczyna 

Nie doszło do planowanego obejrzenia świetlicy w Mieściskach z powodu niedostępności 

klucza. Radny Miron Maciejewski jako mieszkaniec tego sołectwa zapewnił, że do stanu tej 

świetlicy nie byłoby uwag.  

 

Stan zwiedzonych świetlic jako bazy półkolonii nie budził zastrzeżeń. Przy okazji 

wyjazdowego posiedzenia radni zwracali uwagę także na ogólny stan techniczny oglądanych 

obiektów. Wyrażano zadowolenie z wyremontowanych w ostatnim czasie świetlic w 

Sędzinach, Ceradzu, Brzozie i Wilczynie, gdzie część uczestników wyjazdu była po raz 



pierwszy. Zwrócono uwagę na zawilgocenie ścian w budynku świetlicy wiejskiej w Wierzei. 

W ocenie radnego Mirona Maciejewskiego sposobem na zapobieżenie dalszemu zniszczeniu 

ścian byłaby wymiana parapetów zewnętrznych. Radni zwrócili uwagę na różne w różnych 

wioskach stopień wykorzystywania boisk – co widać po stanie murawy. Niektóre boiska w 

ogóle nie noszą śladów użytkowania. Prezes Krystyna Beszterda pytała radnych o możliwość 

stworzenie boiska w Młynkowie. Radny Maciej Fliger odpowiedział, że jego zdaniem sens 

budowania kolejnego boiska byłby wtedy, gdyby mieszkańcy uprawdopodobnili 

zapotrzebowanie na takowe. W przeciwnej sytuacji budowa boiska, zwłaszcza w tak małej 

miejscowości jak Młynkowo, oznaczałaby koszty niewspółmierne do korzyści – zwłaszcza 

gdy w zakres zadania wchodziłby zakup gruntu. 

 

Na zakończenie posiedzenia wyjazdowego, w Wilczynie, prowadzący je Maciej Fliger 

wyjaśnił, że z uwagi na ograniczony czasowo dostęp do samochodu, w planie wyjazdu 

zabrakło tym razem Niewierza, Chełminka, Podrzewia i Sękowa. Zaproponował, że świetlice 

w tych miejscowościach można obejrzeć podczas dodatkowego wyjazdu, czym radni – na 

podstawie swojej wiedzy o dobrym stanie tych obiektów – nie byli zainteresowani. Maciej 

Fliger wyjaśnił ponadto, że planuje wyjazd Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i 

Zdrowia do wymienionych miejscowości w ramach zapoznania z bazą sportową zarządzaną 

przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Dusznikach. 

Na tym posiedzenie wyjazdowe zakończono.  

 

Przewodniczył i protokołował 

  Przewodniczący komisji Oświaty, 

        Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia 

 

Maciej Fliger 

 


